
 

VERSLAG ALLIANTIERAAD PACT WOENSEL ZUID  

  
DATUM:  1 februari 2024 van 18.30 tot 20.00 uur 
Locatie:   Emmauskerk, Jan Van Der Wegestraat 2, in Eindhoven 
  
VAN:  Stephan Pauly, programmamanager Pact Woensel Zuid 
       
1. Opening en welkom door Burgemeester Dijsselbloem en Stephan Pauly 

Burgemeester Dijsselbloem opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Hij benadrukt de 
voortgang die is geboekt met het uitvoeringsprogramma door het Programmateam. 
 

2. Ontwikkelingen Programmabureau Pact Woensel Zuid  
• Vervolg werving directeur 
Stadsgezant Bellemakers deelt mee dat er een nieuw proces is gestart voor de werving van een 
Programmadirecteur voor Pact Woensel Zuid. Het profiel is aangepast en richt zich nu op kandidaten 
met meer bestuurlijke ervaring. De vacature wordt naar verwachting rond 11 februari gepubliceerd.  

• Communicatieadviseur 
Stephan meldt dat het Programmateam wordt versterkt met Suzanne van Gool, communicatieadviseur. 
 

3. Toetreden nieuwe leden: 
Patricia Abdoel van Mibosie wordt verwelkomd als nieuw lid. Mibosie is een organisatie die zich richt 
op mensen met een Surinaamse achtergrond en tradities. De organisatie bestaat al 35 jaar en was 
oorspronkelijk opgericht voor Surinaamse ouderen. Met ongeveer 350 leden die in Woensel wonen, 
streven ze naar samenwerking met andere partijen in het gebied. 
 

 
 
4. Bespreken 90% versie van het uitvoeringsprogramma 

 

 
 
Het concept van de 90%-versie van het uitvoeringsprogramma is vorige week gedeeld. Stephan geeft 
een update over het vervolgproces om te komen tot een flexibel en wendbaar uitvoeringsprogramma, 
dat bijna 100% compleet is. Organisaties kunnen via een formulier feedback geven tot 16 februari. Voor 
eventuele vragen kunnen zij contact opnemen met Chris Swart (chris.swart@eindhoven.nl). Tijdens de 
volgende Alliantieraad willen we dit uitvoeringsprogramma definitief vaststellen. 
 
Initiatieven en Coalities met Partners 
 
Coalitie Preventie met Gezag 
Yvonne van Kansen voor Kinderen deelt de opstart van de coalitie Preventie met Gezag. Er is grote zorg 
over het aantal jongeren dat al in de criminaliteit zit of er dreigt in te komen, wat naar beneden moet 
worden gebracht. Er is contact opgenomen met Stephan, Rianne en Jallal om te kijken hoe dit aangepakt 
kan worden. Er staat een vervolgafspraak gepland op 18 maart, waarbij meer mensen worden 
uitgenodigd om deel te nemen. Ook willen we hier graag jongeren bij betrekken. 
 
Laagdrempelige ontmoetingsplekken in de wijk 
Jurriaan van Buurtwerkkamer heeft een voorstel neergelegd om gefaseerd in kaart te brengen hoe 
bewoners denken over nieuwe manieren om elkaar laagdrempelig te ontmoeten. We willen dit verder 
verkennen met de coalitie. Eerst willen we achterhalen wat er leeft bij mensen en dit vervolgens 



 

samenbrengen, om van daaruit de volgende stap te zetten. Dit initiatief is vooral gericht op 
eigenaarschap van de bewoners. 
 
Brede Veiligheid 
Jallal van de politie bespreekt de aanpak van brede veiligheid, gericht op de opgroeisituatie van 
kinderen binnen gezinnen en wijken, alsook op specifieke locaties zoals scholen en bepaalde stadsdelen. 
De focus ligt op het versterken van positieve krachten en het beperken van factoren die jongeren 
kunnen verleiden tot ontsporing. De Alliantieraad wordt dringend verzocht om deel te nemen en 
mogelijke ontbrekende partijen aan te wijzen, zoals onderwijsinstellingen, jeugdzorgorganisaties, 
buurtbewoners en jongeren zelf. Lumens toont interesse om deel te nemen. Er wordt ook gesproken 
over mogelijke deelname van partners uit onverwachte hoeken, zoals de Surinaamse gemeenschap, met 
aandacht voor de invloed van ouderen op jongeren en mogelijke steun van Brainport-werkgevers. 
 
Tegengaan van Armoede onder jongeren 
Recentelijk is er een succesvolle start gemaakt bij ABN AMRO met enthousiaste partners, waaronder 
Lumens, de Bibliotheek, Kansen voor Kinderen, het Eckart College, Woonbedrijf, Thuis en de gemeente. 
Anoek van het Eckart College deelt de feedback van deze bijeenkomst. Het doel is om jongeren 
financieel fit te maken, waarbij de medewerking van scholen essentieel is.  
 
 - Brainport voor elkaar –  
Er wordt gekeken naar de verbinding met de programmalijnen van Brainport voor Elkaar. De 
burgemeester deelt informatie over dit initiatief en benadrukt de mogelijkheid om succesvolle bedrijven 
in te schakelen bij het oplossen van sociale en maatschappelijke uitdagingen, zoals schuldhulpverlening 
en taalachterstand, zowel voor hun eigen medewerkers als voor de stad en maatschappelijke 
organisaties. 

 
Reacties op het Uitvoeringsprogramma: 
 
Stephan geeft een update over het proces van het uitvoeringsprogramma en vraagt naar reacties: 

• De aanwezigen zijn blij verrast en zien dit als een stap naar concrete actiepunten, weg van 
abstractie.  

• Hoewel het programma nog niet voor 100% compleet is, wordt er gestreefd naar een flexibel en 
wendbaar plan om snel te kunnen reageren op veranderingen. 

• Vanuit Den Haag wordt aangegeven dat dit uitvoeringsprogramma met trots goed gebruikt kan 
worden als best practis/ input voor de Tweede Kamer. 

• Het belang van het behouden van scherpte en het durven loslaten van niet geslaagde ideeën 
wordt benadrukt. 

• Er wordt geleerd van eerdere initiatieven, zoals het opzetten van sportactiviteiten voor jongeren 
om overlast te verminderen, waarbij samenwerking tussen bewoners, jongeren en professionals 
essentieel zijn. 

 
De conclusie is dat de Alliantieraad de inhoudelijke koers van het uitvoeringsprogramma heeft omarmd. 
 
Omgaan met nieuwe initiatieven 
Er wordt gebruik gemaakt van een gezamenlijk afwegingskader voor nieuwe initiatieven, waarbij pionieren 
en flexibiliteit worden aangemoedigd.  
 

5. Presentatie advies bewonersopdracht 
Het advies wordt gedeeld door Mevrouw Hofstede, Mevrouw Abdoel, Mevrouw Altmis en De heer van de 
Laar, allen inwoners van Woensel Zuid en leden van de werkgroep bewonersopdracht. Deze werkgroep is de 
afgelopen periode bijeengekomen met diverse bewoners onder begeleiding van Kaylee. De 
bewonersopdracht richt zich op wat de bewoners willen bereiken, gezien zij dagelijks met uitdagingen 
worden geconfronteerd. Dit betekent ook dat ze laten weten wanneer ze de hulp van anderen nodig 
hebben. De regie ligt bij de bewoners. 
 
Het proces wordt toegelicht; tijdens het uitwerken van de drie scenario's is geconcludeerd dat één scenario 
naar voren komt. De komende drie jaar zal worden verkend, geëxperimenteerd en onderzocht wat 
bewoners kunnen, willen en wat professionals kunnen overdragen. Dit kan per buurt en wijk verschillen. 

 

Reacties op het advies bewonersopdracht 

• Er wordt gevraagd wat er gebeurt als bewoners taken willen uitvoeren die normaal door 

professionals worden gedaan. Het wordt benadrukt dat de regie bij de bewoners ligt en zij 



 

hierover kunnen beslissen, met de toevoeging dat het op sommige gebieden lastig kan zijn 

vanwege wetgeving. 

• Er wordt enthousiast gereageerd op het idee dat de regie bij de bewoners ligt, maar ook erkend 

dat dit een andere rol voor bestuurders met zich meebrengt. Er wordt besproken hoe het Pact-

initiatief kan worden ondersteund en begeleid, en hoe belangrijk het is om een belangrijke partner 

voor de bewoners te zijn. 

• De burgemeester adviseert om de communicatielijnen kort te houden met de stadsgezand en de 

burgemeester. 

• Het advies zal worden ingebracht in de raad en men is benieuwd naar de reactie. Dit zal ook 

worden verwerkt in het uitvoeringsprogramma. 

• Er wordt benadrukt dat bewoners het initiatief moeten nemen, terwijl organisaties 

bescheidenheid moeten tonen en alleen moeten aansluiten waar bewoners ondersteund willen 

worden. 

 

Conclusie: 
Alle partners tonen hun steun voor het advies van de bewonersopdracht en geven hun commitment. Er zijn 
geen bezwaren geuit. 
 

Afsluiting: 
De burgemeester sluit de bijeenkomst met energie en inspiratie af, waarbij hij benadrukt dat er veel 
stappen zijn gezet. Hij wijst erop dat partijen die hebben getekend voor het Pact aanspreekbaar zijn voor 
bijdragen aan initiatieven. De volgende bijeenkomst van de Alliantieraad staat gepland op 4 april. 
Dankwoord van de voorzitter aan alle aanwezigen voor hun bijdrage.  


